
PROTOKÓŁ Nr XXXIV/13

z sesji Rady Gminy Łubnice
odbytej dnia 10 maja 2013 roku

 
 

W sesji udział wzięli wszyscy radni.
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:

 
1. Anna Grajko – Wójt Gminy
2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 
4. Sołtysi

 
Przyjęto protokół z poprzedniej sesji.
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1.     Spotkanie z przedstawicielami Starostwa w sprawie dróg powiatowych
2.     Spotkanie z przedstawicielami  Świętokrzyskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń 

Wodnych.
3.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok/
4.     Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Łubnice w 2013 roku.
5.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami.
6.     Sprawy różne i interpelacje.

 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 1
 
P. Przew. – proszę o zabranie głosu Pana Starostę
P. Starosta – dziękuję serdecznie za zaproszenie. W ramach 1 promesy na drogi powodziowe 
dostaliśmy 1 mln zł. U Państwa jest odcinek drogi w Wilkowej. 
W ramach tej promesy chcemy dokończyć remont tego odcinka z dwoma przepustami jeden bliżej 
Wschodniej drugi bliżej szkoły i 620 mb drogi. Zwracamy się do Państwa o współfinansowanie 
10% tj. 17000 zł, jest to droga, do której nie dostajemy 100% finansowania.
Nie przyjeżdżamy tylko z prośbą ale mamy już ogłoszony przetarg na drogę w Zalesiu 530 mb o 
wartości 70000 zł i deklarujemy, że zrobimy z środków własnych w całości w ramach utrzymania 
bieżącego.
Część dróg jest w dobrym stanie. Teraz był taki okres składania fiszek na środki unijne na lata 
2014-2020, złożyliśmy sporo tych dróg.
Łącznie z Buskiem złożony wniosek na wspólne odnowienie dróg na terenie gminy Pacanów, 
Łubnice, Oleśnica i Połaniec. Obwodnica ma być częściowo przez Waszą gminę miała być przez 
Sroczków ale jeszcze nie wiadomo jak i gdzie a już oprotestowali i jest przymiarka żeby po granicy 
gmin.
P. Przew. – jak budowaliśmy pętlę do Słupca, to miał być we własnym zakresie przez Was zrobiony 
rów od Łubnic do Orzelca Dużego i do tej pory nie jest zrobiony
P. Suska – były drzewa i nie było jak robić, teraz nie ma drzew ale nie ma gdzie tej wody 
odprowadzić.
P. Skiba – dziękuję za remont drogi na Budziskach i proszę o wstawienie 5 przepustów.



P. Suska – ileś rowów na waszym terenie będziemy kopać, zakupiono przepusty ale to jest za mało. 
Robimy tak i będę jeszcze rozmawiał z Piana Wójt na ten temat, że jak robimy przepust to 50% my 
i 50% gmina. Ja wyczyszczę rowy ale ludzie będą musieli wyczyścić przepusty.
P. Skiba – wstawić na zakręcie tam gdzie jest obarierowany  ograniczenie prędkości
P. Suska – osobiście jestem przeciwny ograniczeniom, jesteśmy na terenie zabudowanym 
wstawienie znaku ograniczającego do 20 km nic nie da bo wariat i tak będzie jechał szybko
P. Bolon – co z lustrem
P. Suska – w tym roku wydajemy najwięcej środków na oznakowania ale dotyczy to przystanków, 
na razie na nic więcej nie mamy środków, jak będą jakieś oszczędności to zakupimy lustro.
P. Bąk – tam w Budziskach rów był robiony 2 lata temu tylko tam jest ziemia trzeba zrobić 
przyczółki
P. Wójtowicz – Łubnice – Kapkaz miały być rowy zrobione, sprawa drogi Łubnice – Słupiec pewne 
rzeczy miały być zrobione w ramach gwarancji i nic się nie dzieje, czy Pan Dyrektor ma możliwość 
pomocy nam w uzyskaniu luster w Łubnicach na krajówce wyjazd od strony Wilkowej jest 
praktycznie nie widoczny
P. Suska – Łubnice – Kapkaz jest problem z odpływem tych wód
Łubnice – Słupiec gwarancja jest w gestii gminy, planujemy przegląd po gwarancyjny tej drogi
GDDKiA  ustawia lustra oni patrzą sucho zgodnie z przepisami, jak ktoś jedzie szybciej niż 
pozwalają na to przepisy to się go i w lustrze nie zobaczy.
P. Gromny – droga powiatowa Łubnice – Słupiec były 2 odbiory, na obu zgłaszałem wszystkie 
usterki miedzy innymi zaniżenie, które miało być usunięte, droga do Budzisk jest wyrwa pod 
Rybakiem, droga Słupiec Tarnowce jest bardzo zarośnięta tarniną 
Łubnice – Słupiec już odpowiadałem
Słupiec – Tarnowce – mojego pasa jest 7 m jak nie jest nasze to nam ruszać nie wolno
P. Polak – przejechał remonter ale zrobił to fatalnie, przepusty posypał tylko kamieniem, jakie drogi 
złożyliście w tych fiszkach
P. Suska – remonter robił tylko ubytki na drodze a przepusty będą robione masą w przyszłym 
tygodniu
P. Dach – chodnik koło cmentarza w Zofiówce jest do remontu i droga Zofiówka – Budziska jest 
jak pajęczyna
P. Golba – chodnik zrobić w Gacach,  stare Gace rowy i przepusty, znak jadąc od Zofiówki jest 
zastawiony, barierka koło remizy – założyć
P. Witek – chodnik od Podlesia poprawić
P. Starosta – w ramach fiszek można było składać głównie drogi strategiczne,
- Łubnice – Rytwiany – Komorów – Szczucin w ramach tej drogi można by zrobic chodnik w 
Gacach. Jest też fiszka na 70 km ciągów pieszych.
P. Suska – finansowanie 2014-2020 zapowiada się nie ciekawie ma to być przebudowa – 
rozbudowa infrastruktury o znaczeniu regionalnym.
P. Kotlarz – remont na drodze powiatowej w Wilkowej przepust w jaki sposób
P. Suska będą remonty obydwu przepustów, takie światło jak było.
P. Bryk – chodnik został poprawiony jakoś się tam trzyma, nie były brane pod uwage rowy przy 
inwestycji ale jak ich tam nie zrobicie to droga długo nie wytrzyma.
P. Suska – sprawa jest mi bardzo dobrze znana ale tam nie ma odpływów i ciągle jest mokro, jak nie 
będzie odpływów to wykopanie rowów nic nie da.
P. Bryk – mówi Pan, że nawet w suszę jest mokro ale to jest takie teren
P. Polak – na terenie gminy Połaniec jak robicie drogi to z przepustami a u nas nie
P. Suska – u Pana akurat były robione przepusty a co do nawierzchni to proszę do służb Wojewody 
P. Polak – nie wiem dlaczego nie zostało zweryfikowane
P. Suska – bo wtedy tam nie było dziur
P. Wójt – chciałam specjalnie na końcu zabrać głos po wysłuchaniu radnych i sołtysów. Ja zwraca 
się do Starosty i Radnego Powiatowego o traktowanie inaczej naszych mieszkańców niż tych bliżej 
Staszowa, bo nasi mieszkańcy nie korzystają z infrastruktury np. basenu czy hali sportowej. To są 



Wasze zadania dlaczego my mamy dokładać nawet do przepustów, równie dobrze powiat może 
współfinansować przepusty na drogach gminnych. Kiedy byłoby robione Zalesie.
P. Suska – w przyszłym tygodniu otwarcie ofert.
P. Wójt – celowo zapytałam, bo mam traumatyczne przeżycia z umawianiem się z powiatem. Droga 
w Budziskach tam raczej będą 2 przepusty do wymiany i myślę, że starostwo je da.
Poldery – było spotkanie w sprawie polderów, miało Starostwo zorganizować spotkanie, apeluję 
żeby wszcząć jakieś działania bo jak będą na naszym terenie poldery to dotyczy to także powiatu.
P. Starosta – w okresie kiedy istnieje powiat to będzie pierwsza gmina, w której zostaną odnowione 
wszystkie drogi pod warunkiem, że zrobimy Zalesie
Przy sprawach przepustów to jest prośba do Państwa starajmy się poruszać pewne tematy bardzo 
delikatnie. Melioracje to jest co innego a odpływy z dróg co innego, nie możemy tak sobie 
odprowadzać wód z dróg do rowów melioracyjnych.
Poldery – wystąpimy do Ministerstwa niech nam odpowiedzą czy planują tutaj poldery.
P. Oleś – po drugiej stronie Wisły podwyższają wały a u nas nic się nie robi od 2005 roku.
P. Starosta – to nie jest tak, że co przyjdzie większa woda to się będzie podwyższać wały
P. Motyl – drzewa przy drodze powiatowej do kogo należą
P. Suska – jeśli SA w pasie drogowy to do nas a jak poza to do właściciela gruntów
P. Przew. – skoro temat jest wyczerpany to musimy podjąć decyzję czy dajemy to 17000 zł pod 
warunkiem, że będzie zrobiona droga w Zalesiu.
 
Jednogłośnie dać.
 
Ad. 2
 
P. Przew. – ponieważ nie dojechali przedstawiciele  Świętokrzyskiego Zarządu Melioracji i 
Urządzeń Wodnych przejdziemy do pkt 3
 
Ad. 3
 
P. Przew. – każdy otrzymał projekt uchwał zapoznał się z nim czy są pytania, nie widzę wobec 
czego przejdźmy do głosowania. 

Uchwała Nr XXXIV/109/13
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-2016

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.
 
Ad. 4
 
P. Przew. – temat wszyscy znają bo był on omawiany i odsuwany przez radę wielokrotnie ale teraz 
Wojewoda przysłała pismo ponaglające o podjecie uchwały, odpowiedziałem, że do połowy maja 
będzie uchwała podjęta

Uchwała Nr XXXIV/110/13
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łubnice w 2013 roku
 

jako załącznik do niniejszego protokołu 
Podjęta jednogłośnie.
 
Ad. 5
 
P. Wójt – na drogi powodziowe jest już przetarg, na drogę dojazdowa do pól wniosek został złożony 
nie ma jeszcze odpowiedzi. My tez pisaliśmy fiszki zostały złożone na następujące zadania: 



- Budowa oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej na terenie gminy Łubnice 
- Przebudowa i modernizacja sieci dróg gminnych łączących drogi powiatowe  i krajowe
- Inwestycje w gospodarkę wodną poprzez odbudowę zbiorników retencyjnych w miejscowości 
Czarzyzna   i Rejterówka oraz regulację cieków wodnych na terenie gminy Łubnice
- Zwiększenie efektywności energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego
- Rewitalizacja miejscowości Łubnice poprzez uporządkowanie                                                  i 
zagospodarowanie Parku ,,Lipiny” w Łubnicach
- Inwestowanie w edukację poprzez modernizację i doposażenie szkół
z terenu gminy Łubnice

- Inwestowanie w infrastrukturę społeczną poprzez modernizację i doposażenie
świetlic wiejskich z terenu gminy Łubnice
- Promocja gminy Łubnice jako sposób wspierania lokalnego rozwoju
- Gminna Szkoła Gospodarstwa Wiejskiego jako instrument kształcenia ustawicznego
Wały w Orzelcu Dużym – dokumentacja będzie opracowana w sierpniu br. Droga wzdłuż wału 
będzie poprawiona przez wykonawcę. 
Pęknięcie w Słupcu na wale zostało zgłoszone i jak się potwierdzi to będzie usunięte.
 
Ad. 6
 
P. Sekretarz – zaczęliśmy przegląd wałów od Orzelca Dużego i już jest efekt. Krzaki w między 
walu do usunięcia, pod Kmiecikiem jest obsunięcie wału. Jest projektowane podwyższenie wału na 
całej długości o ponad 1m.
P. Oleś – mostek na Kinecie koło żwirowni zapadł się
P. Sekretarz – zgłosimy do Pana Wybrańca
P. Przew. – mam prośbę do Pani Wójt, jak będzie do wsi przyjeżdżała jakaś komisja to żeby 
zawiadamiali sołtysa i radnego.
Pismo w sprawie „ Piękna i Bezpieczna Zagroda – Przyjazna Środowisku” – odmownie.
P. Kotlarz – co z tą piaskownia w Wolicy
P. Wójt – zawsze jak coś się dzieje to pytamy mieszkańców. W tej chwili jest sprawa Wolicy i 
piaskowni mieszkańcy się sprzeciwiają, nawet jak wydam decyzję odmowną a będzie spełniał 
wszystkie warunki to SKO uchyli moją decyzję.
P. Dach – w tej chwili sołtysi otrzymują deklaracje dobrze by było zorganizować jakieś spotkania z 
mieszkańcami i ich doinformować
P. Wójt – w każdą deklarację będzie włożona informacja zawierająca najważniejsze dane z uchwał 
przez Was podjętych, ja mogę w takich spotkaniach uczestniczyć dopiero po 20 maja bo wyjeżdżam 
służbowo na Ukrainę.
P. Golba – czy będą dalej robione te przepusty w Gacach
P. Wójt – jak będą wszystkie zgody, bo co za sens jest robienie przepustów jak jedna osoba się nie 
godzi przecież woda i tak nie odpłynie.
P. Soja – prawie wszystkie przyczółki przy przepustach zrobionych u nas się kładą.
 
P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady dzisiejszej 
sesji.
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.
 
Protokołowała:                                                   Przewodniczący Rady Gminy
 
H.Rogala                                                                      Marian Komasara
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